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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 30. november 2021  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Torill Jørgensen, Arne Langset, Ingvild Flatøy Næstby (vara), Guri 

Bosness, Tor Åge Tømmervik 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til møtet. Maria Knapstad kunne ikke møte og vara er 

derfor kalt inn. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Administrasjonen ønsker ikke at tomannsboligene skal overdras til lag og foreninger på tross 

av at dette er forankret kommunestyrevedtaket. Dette bero på behovet kommunen har for 

denne type boliger og kostnadene det ville medføre. Rådmannen vil forberede en sak for 

kommunestyret. 

Det ble diskutert om det hadde noen hensikt å kalle inn lag og foreninger, men vi kom frem 

til at vi avventer behandling i kommunen. 

Det ble også kommentert at dette er enda et uheldig signal kommunen sender til sørenden 

av kommunen. 

 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Helge Johansen har ikke fått svar på skilting fra fylket. 

Guri informert om at hun hadde vært i kontakt med ordføreren som hadde fortalt at saken 

skulle opp i fylkets trafikksikkerhetsutvalg. 

Områdeutvalget gikk gjennom protokoll fra utvalget uten å kunne finne noe vedtak. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt fra statsforvalteren. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Saken står på vent. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Ragna Gunn Bye ved landbrukskontoret i kommunen vil kalle inn til koordineringsmøte når 

alle deltagerne er tilgjengelig. Torill Jørgensen vil stille på vegne av områdeutvalget. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Gunnar Jürgensen er positivt til at vi sammen retter en sak mot fylket. 

Kontainere har blitt flyttet og det ser stadig bedre ut i området. 
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Arne Langset informerte om prosessen i kommunen med utlysing av parallelloppgave for 

Vågen, der arkitektfirma kommer for forslag til utvikling av området. 

Tjøtta er i kommunens arealplan planlagt som bygdesenter for sørenden av kommunen, en 

slik oppgave kan være med på å vise hva et slikt senter kan/bør være og inneholde. Kan en 

slik parallelloppgave/utviklingsplan være noe for Tjøtta? 

Områdeutvalget er positive og ber Langset fremme dette som verbalforslag i 

kommunestyret. Alternativt kan vi vurdere å kjøre en slik prosess selv. 

 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer rapport fra Felleskirkelig råd (Atle Nilsen). 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Arne Langseth ser videre på denne saken. 

 

 

3. Nye saker: 

Forslag: Flytte hageavfallskontainer til idrettsplassen ifm at denne benyttes til parkering. Dette 

blir sett nærmere på til våren. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

Arne Langset orienterte litt om prosess omkring fastlandsforbindelse til Brønnøysund. 

Det retoriske spørsmålet hva mener Tjøtta om dette er fortsatt ikke besvart. 

 

Visjonære alternativer for ny bruk av eldresentret ble også drøftet. Med referanse til dagens 

radioprogram (NRK P2 EKKO) om hvorfor Sogndal lykkes med å tiltrekke seg ungdom ble det 

tenkt høyt om å tilknytte seg en folkehøyskole og satse på linjene «produksjon av lokalmat» i 

samarbeid med gården og NIBIO, samt «friluftsliv- fra fjord til fjell» der kajakk og fjellklatring er 

to nisjer for Helgelandskysten- og hvor Tjøtta ligger midt i indrefileten. Videre ble det da tenkt 

høyt om etablering av innendørs flerbrukshall med klatrevegg og isbane på idrettsplassen.  

 

Neste møte 11. januar 2022 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


